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بازیگر باسابقه سینما و تلویزیون 
ضمن تشریح آخرین فعالیت های 
هنری خود از رقم دستمزد پیشنهادی 
از سوی برخی پروژه های سینمایی 
انتقاد کرد.  به شدت  تلویزیونی  و 
صفاآقاجانی بازیگر باسابقه سینما و 
تلویزیون در گفت وگو با »مهر« درباره 
فعالیت های این روزهای خود گفت: 
در حال حاضر مشغول خانه داری 
هستم و پروژه دیگری در دست 
ندارم. در این مدت کار جذابی به من 
پیشنهاد نشده است و این بیکاری 
به دلیل انتخاب خودم نیست، مگر 
نداشته  بازیگری دوست  می شود 
باشد که کار کند، اما در این مدت کار 
جذابی در سینما و تلویزیون به من 
پیشنهاد نشده است. وی ادامه داد: 
بالاخره فضای کار ما اینگونه است که 
گاهی کار هست و گاهی نیست. بعضی 
وقت ها تا دو سه سال آدم ها بیکار 
می مانند. من هم شخصا جزو بازیگران 
خیلی خیلی کم کار هستم اما شکر 
خدا کارهایی را که قبول می کنم، آثار 
خوبی از کار در می آیند. این بازیگر 
درباره کمبود فیلم ها و سریال های 
با محوریت افراد میانسال در سینما 
و تلویزیون برخلاف آنچه در جهان 
مرسوم است هم گفت: این مساله 
بستگی به نگاه مسئولان دارد. در 
فضای هنری هیچ قشری نباید نادیده 
گرفته شود. آقاجانی درباره تاثیر 

محافل مختلف در کم کاری و پرکاری 
بازیگران، افزود: شما تصور کنید در 
حوزه کاری خودتان چند پروژه در 
دست دارید که می خواهید آن را میان 
همکاران تان توزیع کنید. طبیعتا 
و  هستند  دم دست تر  که  افرادی 
به تازگی با هم احوال پرسی داشته اید، 
به ذهن تان می آیند تا اینکه خیلی 
آرمانی بخواهیم نگاه کنیم و بگوییم 
این پروژه خاص در تخصص فلان فرد 
است و بهتر است که آن را به آن فرد 
واگذار کنیم! کمتر پیش می آید که در 
این موارد نگاه تخصصی وجود داشته 
باشد. کارها در سینما و تلویزیون 
هم بر اساس انتخاب اشخاص پیش 
می رود و هیچ قانون مندی خاصی 
در آن وجود ندارد. وی بیان داشت: 
من حداقل سالی یک کار دارم که در 
آن حداقل با ۲۰ الی ۲۵ نفر از افراد در 
ارتباط هستم. خوشبختانه کارم را هم 

درست انجام می دهم و موردتوجه هم 
قرار می گیرد. از طرف دیگر از نظر 
دستمزد هم به قول یکی از دوستان 
ما کف کاریم و کف دستمزد را برای 
کارهایمان می گیریم. این بازیگر 
باسابقه درباره رقم پایین قرارداد 
میانسال  و  پیشکسوت  بازیگران 
در تولیدات سینمایی و تلویزیون 
گفت: این مساله به تهیه کننده آثار 
برمی گردد. بالاخره برای هر نقشی 
شاید  می شود.  تعیین  دستمزدی 
در مواردی یک کارگردان اصرار 
کند برای یک نقش کوتاه، بازیگری 
استفاده شود که دستمزد بالاتری 
هم می گیرد. شاید با دستمزد بالا 
بتوانند بازیگر را راضی کنند که یک 
نقش کوتاه را قبول کند. در این فرآیند 
معمول این است که توجهی به  شأن 
بازیگران ندارند. بیشتر برای شان مهم 
این است که برای یک نقش، چقدر 

بودجه در نظر گرفته شده است. وی 
افزود: اخیرا از سوی یک کارگردان 
سرشناس که در سینما فرد مطرحی 
است و به تازگی قصد دارد سریالی 
را برای تلویزیون بسازد به دفترشان 
دعوت شدم. خیلی هم اصرار داشتند 
که یک نقش خاص را من ایفا کنم. 
فیلمنامه هم برایم نفرستادند. وقتی 
حضوری به دفتر رفتم دیدم هرچند 
نقش گره گشایی در داستان است 
اما نقش بسیار کوتاهی است و رقمی 
که در نظر گرفته بودند شاید به اندازه 
رفت وآمد با اسنپ می شد! واقعا این 
شرایط صدای اعتراض من را بلند 
کرد. کاش لااقل پای تلفن چنین 
اهانتی  بکنند و آدم را تا دفترشان 
نکشانند که بخواهند حضوری چنین 
اهانتی  بکنند. آقاجانی ادامه داد: من 
آنقدر عصبی بودم که فقط می گفتم 
چرا پای تلفن نگفتید و من ۶۵ ساله را 
تا دفترتان کشیده اید و اینگونه اهانت 
می کنید. این بازیگر درباره کم کاری 
خود در سینما به نسبت تلویزیون 
هم اظهارکرد: دلیلش این است که در 
سینما کارها خیلی بیشتر از تلویزیون 
براساس روابط پیش می رود. در 
کارهای تلویزیونی بالاخره برخی 
عوامل نظر می دهند اما در سینما 
یک سرمایه گذار وجود دارد و اوست 
که براساس روابط تصمیم می گیرد و 

انتخاب می کند. 

 سارا بهرامی
 در »درمانگر« 

مراسم بزرگداشت 
احمدمهدوی دامغانی

صفا آقاجانی:

لطفا با این دستمزدها به ما توهین نکنید

پس از گزارش روزنامه روسی مبنی بر رفع محاصره 
تحریمی منطقه کالینینگراد، سخنگوی دولت روسیه تأکید 
کرد این مساله هنوز حل وفصل نشده است. به گزارش مهر 
به نقل از اسپوتنیک، به رغم اعلام رسانه های روسی مبنی 
بر توافق روسیه و اتحادیه اروپا برای نقل وانتقال آزادانه کالا 
به منطقه کالینینگراد، سخنگوی دولت روسیه می گوید 
این مساله هنوز حل نشده باقی مانده است. »دیمیتری 
پسکوف« اظهارکرد: تاکنون این مساله نهایی نشده  است. ما 
انتظار پیشرفت هایی در این زمینه داریم، اما در حال حاضر 
نمی توانیم بگوییم این مساله حل شده است. روزنامه روسی 

»ایزوستیا« به نقل از »منابع آگاه در دولت روسیه« گزارش 
داد اتحادیه اروپا و روسیه بر سر نقل وانتقال آزادانه کالا به 
منطقه »کالینینگراد« توافق کردند و سند این توافق کاملا 
منافع مسکو را تامین می کند. این روزنامه به نقل از این منابع 
ارشد دولتی که به نام آنها اشاره نکرده، افزود: در سند این 
توافق قید شده ایجاد محدودیت در ترانزیت و نقل وانتقال 
آزاد کالاها در بخش های فدراسیون روسیه غیرممکن است. 
به همین دلیل کالاهایی که به این منطقه )کالینینگراد( 
وارد می شوند از شمول فهرست تحریم ها معاف می شوند 
و هم اکنون گفت وگوها درباره انتقال کالا از طریق راه آهن 

و جاده های زمینی در جریان است. منطقه کالینینگراد، 
قسمتی جدا از خاک روسیه، اما جزئی از سرزمین و حاکمیت 
دولت روسیه است که در ساحل دریای بالتیک میان لهستان 
و لیتوانی واقع شده است. رفع این محدودیت ها عملا 
کالینینگراد را از محاصره تحریمی اتحادیه اروپا خارج 
می کند. اتحادیه اروپا اوایل آوریل )فروردین امسال( تردد 
کامیون های ثبت شده در روسیه به کالینینگراد را ممنوع 
کرد، اما معافیت هایی برای کامیون هایی صادر کرد که کالا 
به این منطقه وارد می کنند. محدویت ها و تحریم های کنونی 
کالاهای روسی که لیتوانی اعلام کرده، برای ترانزیت همه 
کالاهای تحریم شده توسط اتحادیه اروپا اعمال می شود. 
راه آهن لیتوانی ۱۸ ژوئن )۲۸ خرداد( به راه آهن منطقه 
کالینینگراد اطلاع داد که ترانزیت و عبور آزاد شماری از 
کالاهای تحریم شده توسط اتحادیه اروپا به این منطقه 

ممنوع شده است.

دیمیتری پسکوف: 

 مساله ورود آزادانه کالا به کالینینگراد هنوز حل نشده است

بیـــن المـــلل

ارتش چین اعلام کرد: ناوشکن موشک انداز »بنفولد« 
آمریکا را که بی اجازه وارد آب های سرزمینی این کشور در 
دریای چین جنوبی شده بود، از منطقه دور کرد. به گزارش 
فارس، در حالی که مقام های واشنگتن از هر فرصتی برای 
رایزنی علیه پکن استفاده می کنند، چین از تقابل دریایی با 
یک ناوشکن آمریکایی خبر داد. منابع رسانه ای از چین خبر 
دادند، ارتش این کشور در بیانیه ای روز چهارشنبه توضیحاتی 
درباره تقابل دریایی با ناوشکن آمریکایی »بنفولد« در دریای 
چین جنوبی ارائه داد. به گزارش رویترز، ارتش چین اعلام کرد 
که این ناوشکن موشک انداز آمریکایی را که وارد دریای چین 
جنوبی در نزدیکی جزایر پاراسل شده بود، زیرنظر گرفته و 
آن را از منطقه دور کرد. »تیان جونلی« یکی از سخنگویان 

ارتش چین گفت: »۱۳ جولای )چهارشنبه ۲۲ تیر(، ناوشکن 
موشکی هدایت شونده ایالات متحده بنفولد به طور غیرقانونی 
و بدون مجوز دولت چین به آب های سرزمینی پاراسل چین 
نفوذ کرد.« این مقام نظامی چین هشدار داد که چینن اقدامی 
»به صلح و ثبات دریای چین جنوبی آسیب جدی وارد و 
قوانین بین المللی و هنجارهای روابط بین الملل را به شدت 
نقض کرد.« اطلاع رسانی ارتش چین درباره تقابل دریایی 
با ناوشکن آمریکایی در شرایطی مطرح شده که مقام های 
واشنگتن تا به این لحظه اظهارنظری درباره این موضوع 
نکرده اند. جزایر پاراسل، یک مجمع الجزایر واقع در دریای 
چین جنوبی است که چین، ویتنام و تایوان بر سر تملک و 
تعلق آن با هم اختلاف دارند. آمریکا که طی سال های اخیر 

عزم خود را برای تشدید فشارها علیه چین جرم کرده است، 
ضمن انجام اقدامات تحریک آمیز از قبیل فروش تسلیحاتی و 
گشت زنی های خبرساز دریایی درصدد استفاده از اختلافات 
سرزمینی موجود در دریاهای چین جنوبی شرقی است. 
وزارت امورخارجه آمریکا اخیرا در گزارشی ادعای چین درباره 
حق حاکمیت بر بخش هایی از دریای جنوبی چین را رد کرد. 
این گزارش اولین مورد در نوع خود ظرف چند سال گذشته 
بوده و بر نگرانی واشنگتن از قدرت چین در شرق آسیا دلالت 
دارد. مقام های ارشد آمریکایی از هر فرصتی برای رایزنی علیه 
چین استفاده می کنند و در تازه ترین مورد این اقدامات، جو 
بایدن در دیدار اخیر با همتای مکزیکی در کاخ سفید، چین 

را یک »مشکل واقعی« توصیف کرد. 

ارتش چین: 

ناوشکن آمریکا را  از آب های سرزمینی مان دور کردیم

محبوبیترئیسجمهوریکرهجنوبی
درسراشیبی

یک نظرسنجی در کره جنوبی میزان محبوبیت »یون سوک 
یئول« رئیس جمهوری کره جنوبی را تقریبا دو برابر کمتر از 
محبوبیتش و با کاهش به ۳۲.۵ درصد اعلام کرد. به گزارش ایرنا 
از خبرگزاری »یونهاپ« نظرسنجی »آر ان سرچ« با شرکت هزار 
و ۴۵ نفر که از روز شنبه تا سه شنبه انجام شد، نشان داد ۳۲.۵ 
درصد پاسخگویان از عملکرد رئیس جمهوری کره جنوبی راضی 
هستند، این درحالی است که میزان عدم نارضایتی از وی ۶۳.۵ 
درصد اعلام شده است. بدین ترتیب در یکماه گذشته میزان 
رضایت از »یون سوک یئول« ۵۲.۲ درصد بود که در حال حاضر 
کاهش چشمگیری داشته است. هفته گذشته نیز میزان رضایت 
از وی ۴۲.۶ درصد گزارش شده بود که طی یک هفته با کاهش 
۱۰.۱ درصدی به ۳۲.۵ درصد رسید.  نظرسنجی های اخیر در پی 
افزایش نگرانی ها پبرامون آشفتگی های اقتصادی و سیاسی در 
حزب حاکم است. کره جنوبی با افزایش نرخ تورم و قطع زنجیره 
تامین جهانی دست وپنجه نرم می کندکه موجب شده بانک 
مرکزی این کشور ۰.۵ درصد افزایش نرخ بهره به شکلی بی سابقه 
داشته باشد. یکی از مهم ترین دلایل کاهش میزان محبوبیت 
یون در نظرسنجی های صورت گرفته در کره جنوبی، تمرکز وی 
بر مسائل بین المللی از جمله توسعه همکاری با سازمان پیمان 
آتلانتیک شمالی )ناتو( به جای مسائل داخلی این کشور به 
شمار می آید.  از زمان نشستن »یون« بر مسند قدرت، وضعیت 

اقتصادی این کشور رو به وخامت گذاشته است. 
 

ناتوبرایحملهبهروسیهبرنامهدارد
رئیس جمهور بلاروس هشدار داد، ائتلاف ناتو در حال 
تدارک طرح هایی برای حمله به روسیه از طریق اوکراین و 
بلاروس است. به گزارش ایسنا، به نقل از پایگاه ریپابلیک ورلد، 
الکساندر لوکاشنکو، تاکید کرد که سازمان پیمان آتلانتیک 
شمالی )ناتو( در حال ترسیم نقشه هایی برای حمله به روسیه از 
طریق اوکراین و بلاروس است. لوکاشنکو بیان کرد: کشورهای 
غربی تحت رهبری آمریکا در حال تخریب نظام امنیت جهانی 
هستند. لوکاشنکو خاطرنشان کرد که کشورهای ائتلاف ناتو به 
بهانه تقویت دفاع از اروپا، مشغول ایجاد یک استراتژی مشت 
زرهی در راستای تدارک استراتژیک برای انجام حملات به 
روسیه بوده اند. او افزود که در جریان گفت وگویش در ۱۱ ژوئیه 
با ولادیمیر پوتین رئیس جمهور روسیه این موضوع را مورد 
بحث قرار داده است. رئیس جمهور بلاروس همچنین بیان 
کرد که جنگجویان صلیبی نوظهوری در داخل این ائتلاف 
نظامی به این نتیجه رسیده اند که اکنون زمانی مناسب برای 
دست زدن به اقدام دیگری در راستای گسترش به سمت شرق 
است. رئیس جمهور بلاروس افزود که ناتو قصد دارد از طریق 
بلاروس و اوکراین دست به حمله بزند. بر اساس گزارش بلتا، 
رهبر بلاروس همچنین اظهارداشت که اروپا  در هیچ زمینه ای 
تصمیم گیرنده نیست و تحت نفوذ واشنگتن است و به ارتش 

اوکراین هشدار می دهد که از موضع خود کوتاه نیاید. 

گـــــزارش
 سازمان جهانی بهداشت: 

کروناهمچناندروضعیت
اضطرارجهانیاست

سازمان جهانی بهداشت با اعلام افزایش ابتلا به کرونا 
در کشورهای جهان گفت که این بیماری تا یکسال و نیم 
تا دو سال دیگر در وضعیت اضطرار باقی خواهد ماند. به 
گزارش فارس، سازمان جهانی بهداشت اعلام کرد که 
کرونا تا یکسال و نیم تا دو سال دیگر در وضعیت اضطرار 
باقی خواهد ماند. به گزارش خبرگزاری »رویترز« کمیته 
اضطراری سازمان جهانی بهداشت متشکل از کارشناسان 
مستقل در بیانیه ای اعلام کرد که افزایش موارد ابتلا، 
تکامل مداوم ویروسی و فشار بر خدمات بهداشتی در 
شماری از کشورها به این معنی است که وضعیت این 
بیماری همچنان در حالت یک وضعیت اضطراری 
است. در این بیانیه آمده است که موارد گزارش شده 
به سازمان جهانی بهداشت در دو هفته گذشته، ۳۰ 
درصد افزایش یافته است. براساس این گزارش، نهاد 
بهداشت سازمان ملل برای اولین بار در ۳۰ ژانویه ۲۰۲۰ 
)یکشنبه ۱۰ بهمن ۱۴۰۰( بالاترین سطح هشدار را که 
به عنوان »وضعیت اضطراری بهداشت عمومی با نگرانی 
بین المللی« شناخته می شود، برای کرونا اعلام کرد. چنین 
تصمیمی می تواند به تسریع تحقیقات، بودجه و اقدامات 
بین المللی بهداشت عمومی برای مهار این بیماری کمک 
کند. براساس تازه ترین آمار همه گیری کرونا تا روز 
دوشنبه مجموع مبتلایان به این بیماری در جهان به 
۵۶۰ میلیون و ۷۶۵ هزار و ۵۷۲ نفر رسیده و مرگ شش 
میلیون بیمار نیز تایید شده است. آمریکا با بیش از ۹۰ 
میلیون مبتلا و بیش از یک میلیون قربانی، همچنان در 
صدر فهرست کشورهای گرفتار این بیماری قرار دارد و 
هند در رتبه دوم و برزیل در رتبه سوم جهان قرار دارند. 
در قاره اروپا، فرانسه وضعیت نامناسبی را از نظر ابتلا دارد. 
کشور آلمان با ثبت ۱۶۵ فوتی از این حیث در رتبه نخست 
جای دارد. به گزارش منابع خبری، با افزایش مجدد شمار 
موارد ابتلا به سویه جدید ویروس کرونا، کمیسیون و 
نهادهای بهداشتی اتحادیه اروپا دوشنبه ۲۰ تیر به افراد 
بالای ۶۰ سال توصیه کرد دوز دوم یادآور را بزنند. اتحادیه 
اروپا پیش از این تنها به افراد بالای ۸۰ سال توصیه کرده 
بود که این دوز تقویتی واکسن را بزنند. چندی قبل 
سازمان بهداشت جهانی اعلام کرد که آمار کرونا در جهان 

غیر از قاره آمریکا سیر نزولی داشت.

دفتر نخست وزیری به محاصره معترضان درآمد

اعلام وضعیت اضطراری در »سریلانکا«
کوتــــاه

هم زمان با گریختن رئیس جمهور مستعفی سریلانکا از 
کشورش، دفتر نخست وزیر این کشور نیز تحت محاصره 
معترضان درآمد. به گزارش فارس، هم زمان با گریختن 
رئیس جمهور مستعفی سریلانکا از این کشور، معترضان 
دفتر نخست وزیری این کشور را محاصره کردند. به نوشته 
روزنامه  »تایمز آف ایندیا«، ظهر چهارشنبه گروه های 
بزرگی از معترضان در حالی که شعارهای ضددولتی سر 
داده و پرچم سریلانکا را در دست داشتند به سمت دفتر 
نخست وزیری این کشور حرکت کرده و آن را محاصره کردند. 
»رانیل ویکرماسینگه« نخست وزیر این کشور اعلام کرده 
در صورت توافق احزاب برای تشکیل دولت استعفا خواهد 

داد. این روزنامه نوشت، نیروهای پلیس روز چهارشنبه با 
پرتاب گاز اشک آور تلاش کردند جمعیت را متفرق کنند 

اما موفق نشدند و معترضان همچنان به پیشروی به سمت 
دفتر نخست وزیری ادامه می دهند. برخی دیگر از وبگاه های 
خبری نیز ویدئوهایی از حضور گسترده نیروهای نظامی در 
مجاورت دفتر نخست وزیری سریلانکا منتشر کرده اند. به 
گفته رسانه ها، در پایتخت سریلانکا حکومت نظامی اعلام 
شده و با فرار رئیس جمهور مستعفی، نخست وزیر وضعیت 
اضطراری در این کشور اعلام کرده است. این تحولات در 
حالی رقم خورده است که دفتر نخست وزیری اعلام کرده 
»گوتابایا راجاپاکسا« رئیس جمهور سریلانکا این کشور را 
ترک کرده و به مالدیو رفته است. وی نیز درپی بالاگرفتن 

بحران در این کشور از مقام خود استعفا داده بود.  

مهدوی  احمد  بزرگداشت  مراسم 
دامغانی )نویسنده و پژوهشگر قدیمی( 
روز  مراسم  این  می شود.  برگزار 
چهارشنبه، پنجم مردادماه از ساعت ۹ تا 
۱۲ در دفتر موسسه روزنامه اطلاعات برپا 
خواهد شد. مهدی محقق، محمود مهدوی 
دامغانی، سیدعلی موسوی گرمارودی، 
غلامعلی  سجادی،  محمد  سیدعلی 
حدادعادل، محمدعلی آذرشب، احمد 
جلالی، کارل ارنست، رضا مختاری، فریده 
مهدوی دامغانی و علی مهدوی دامغانی از 
حاضران این مراسم خواهند بود. احمد 
مهدوی دامغانی متولد ۱۳ شهریور ۱۳۰۵ 

مشهد بود که در آمریکا درگذشت.

مهران رجبی:
»بچههایمدرسهحکمت«
اولینپروژهرسمیمنبود

برنامه  در  تلویزیون،  و  سینما  بازیگر 
شب نشینی به نقل جزئیاتی از سال های فعالیت 
حرفه ای خود پرداخت. مهران رجبی، که مهمان 
برنامه شب نشینی بود، از اولین تجربیات فعالیت 
هنری خود، نحوه آشنایی با رضا میرکریمی 
و قدردانی از همراهی اعضای خانواده در طی 
سال های بازیگری خود سخن گفت. رجبی گفت: 
پروژه »زیر نورماه« سومین فیلم سینمایی من 
و دومین ساخته رضا میرکریمی  بود که در سال 
۷۹ ساخته شد. اولین کار سینمایی میرکریمی 
»کودک و سرباز« نام داشت که در آنجا نقش 
رئیس پاسگاه را داشتم. فیلم »زیر نورماه« 
توانست جایزه اول منتقدان کن را بگیرد. در آن 
زمان میرکریمی از من خواست تا برای این پروژه 
نذر کنم؛ من برای دیده شدن و محبوبیت این 
فیلم ۴۰ شب نماز غفیله نذر کردم و به نظر خودم 
پایبند ماندم. پس از مدتی، زمانی که در جشنواره 
منتقدان برنده جایزه شد با من تماس گرفت و 
خواست بداند که نذر من چه بوده است. وقتی 
که رضا میرکریمی از نذر من باخبر شد بغض 
کرد. وی افزود: من به همراه رضا میرکریمی در 
دانشگاه تهران گرافیک خوانده ام و از همان جا 
با او آشنا شدم. ما ورودی سال ۶۳ بودیم و 
میرکریمی در آن زمان بسیار خجالتی بود. ما هر 
دو در گرافیک خیلی قوی نبودیم اما خوشبختانه 
او توانست در کارگردانی بسیار موفق شود. رجبی 
ادامه داد: راز پیشرفت در زندگی اخلاق خوب 
است؛ خوش رفتاری باعث می شود دیگران تمایل 
داشته باشند ارتباطات خود را با شما حفظ کنند. 
او اظهارکرد: آشنایی من با محمد کاسبی از فیلم 
»سه در چهار« آغاز شد. این سریال در سال ۸۷ 
توسط مجید صالحی ساخته شد که بسیار پروژه 
خوب و جذابی بود. امیدوارم محمد کاسبی 
بتواند به زودی سلامتی خود را به دست بیاورد. 
اولین کار من »بچه های مدرسه حکمت« بود 
که بازهم توسط رضا میرکریمی ساخته شده 
بود. این سریال که ۱۳ قسمت داشت از شبکه 
دوم سیما پخش می شد. در آن زمان ۳۵ سال 
سن داشتم که میرکریمی  با من تماس گرفت و 
اطلاع داد که می خواهد چنین سریالی را بسازد. 
رجبی ادامه داد: ابتدا قرار بود تنها منشی صحنه 
باشم اما متأسفانه با این شغل آشنایی نداشتم و 
منشی صحنه خوبی نبودم. من در آن پروژه نقش 
مدیرمدرسه را نیز داشتم و به این ترتیب سریال 
»بچه های مدرسه حکمت« اولین پروژه رسمی 
من بود. خوشبختانه همسر من در طی این 

سال ها همواره پشتیبان من بوده  است. 

یک بازیگر پیشکسوت سینما و تلویزیون گفت: 
من در حال استراحت مطلق هستم، این بدان معنا 
نیست که از بازیگری خداحافظی کرده باشم، 
من به عنوان محمود عزیزی از کم کاری و غیبتم 
ناراحتم اما در این اوضاع ترجیح می دهم کار نکنم. 
محمود عزیزی درمورد آخرین فعالیت های خود 
در عرصه بازیگری افزود: در حال حاضر مشغول 

بازی در پروژه خاصی نیستم و بیشتر ترجیحم این 
است که کاری نکنم، البته پیشنهاداتی هست اما 
این کاملا یک تصمیم شخصی است. وی در همین 
رابطه ادامه داد: برای یک بازیگر خداحافظی از این 
هنر ممکن نیست، اما شرایط به نحوی نیست 
که دوست داشته باشم و یا بتوانم در پروژه ای 
حضور داشته باشم. عزیزی درباره فعالیت خود 

در عرصه تئاتر اضافه کرد: در عرصه تئاتر هم 
مثل بازیگری در سینما و تلویزیون فعلا کاری 
ندارم واقعیت امر رغبتی برای کارکردن برایم 
وجود ندارد و بر مبنای همین شرایط فعلا کار 
نمی کنم. در خصوص حضور در بخش مدیریت 
فرهنگی هم هیچ صحبتی از سوی دوستان با من 
نشده است. بازیگر سریال »ستایش« در همین 
رابطه گفت: طبیعتا از کم کاری و غیبتم ناراحت 
هستم، به عنوان یک بازیگر دوری از دوربین و یا 
صحنه نمایش سخت است، اما ترجیح می دهم 

این سختی را تحمل کنم. 

محمود عزیزی: 

ترجیــح می دهم کــار نکنــم

سریال کوتاه »درمانگر« به کارگردانی 
امین حسین پور و تهیه کنندگی احسان 
ظلی پور به زودی در شبکه نمایش خانگی 
منتشر می شود. سارا بهرامی، بانیپال 
شومون، نینا صمدی، مهدی حسینی 
و امیررضا دلاوری بازیگران این سریال 
کوتاه هستند. فائزه گرکانی: منشی صحنه، 
سیامک احمدی: طراح چهره پردازی، 
کامیار شفیع پور: جلوه ویژه بصری، پوریا 
زمانی: مدیر تولید، رضا دیبا: دستیار 
و سعید  امین حسین پور  کارگردان، 
صوفی: طراحی صحنه، مجید طالبی: 
برنامه ریز،  براهیمی:  عکاس، مسعود 
سحر امامی: طراح لباس، اوستا فروردین: 

استوری بورد و....

وزیر فرهنگ: 
توسعهصادراتمحصولاتفرهنگی،

رویکردرایزنانفرهنگیاست
وزیر فرهنگ با تاکید بر رویکرد جدید رایزنان فرهنگی در دوره 
جدید گفت: یکی از مولفه های جدی در ارزیابی عملکرد رایزنان، 
توفیقات آنان در تبادلات فرهنگی با سایر کشورهاست، چرا که 
وظیفه اصلی رایزنان در دوره جدید، اهتمام بر توسعه صادرات 
فرهنگی خواهد بود. محمدمهدی اسماعیلی با حضور در گالری 
گویای تهران ضمن بازدید از نمایشگاه آثار خوشنویسی استاد 
جلیل رسولی چهره ماندگار خوشنویسی در جمع خبرنگاران در 
پاسخ به سوالی مبنی بر حمایت از آثار فاخر خوشنویسی تاکید 
کرد: از ابتدای آغاز به کار دولت مردمی یکی از سیاست های اصلی  
در وزارت فرهنگ حمایت از هنرهای تجسمی بوده و تقویت 
اقتصاد هنر به طور جدی در دستور کار قرار گرفته است. اسماعیلی 
با اشاره به استقبال جهان اسلام از آثار فاخر خوشنویسی فاخر 
ایرانی افزود: شخصا در یکماه گذشته میزبان پنج وزیر فرهنگ 
کشورهای منطقه بوده ام که در تفاهم نامه ها و مذاکرات شاهد 
تمایل طرف های مقابل برای تعاملات در حوزه آثار هنری و 
برگزاری نمایشگاه ها و گالری های مشترک بوده و در این راستا 
کشورهای قطر، عراق، لبنان، آذربایجان، قزاقستان و ترکمنستان 
در این زمینه اعلام آمادگی کرده اند. وزیر فرهنگ از ابلاغ جدید به 
سازمان فرهنگ و ارتباطات اسلامی برای اهتمام رایزنان فرهنگی 
درباره تبادلات فرهنگی خبر داد و تصریح کرد: یکی از مولفه های 
جدی در ارزیابی عملکرد رایزنان، توفیقات آنان در تبادلات 
فرهنگی با سایر کشورهاست چرا که وظیفه اصلی رایزنان در دوره 
جدید، اهتمام بر توسعه صادرات فرهنگی خواهد بود. وی دستور 
کار اجلاسیه جدید رایزنان فرهنگی را موضوع تبادلات فرهنگی 
بیان کرد و گفت: رایزنان باید کارنامه قابل دفاعی در حوزه تبادلات 
فرهنگی داشته باشند؛ بنابراین در این مسیر برای حضور در برخی 
کشور اروپایی، هنرمندان عرصه تجسمی که دارای مطالعات و 
تحصیلات مرتبط هستند را به  عنوان رایزن انتخاب کرده ایم تا 
بتوانند عرصه تبادلات فرهنگی را رونق بدهند. اسماعیلی ادامه 
داد: در دیداری که رئیس جمهور با هنرمندان حوزه تجسمی در 
موزه  هنرهای معاصر داشت،  دیپلماسی هنر را مورد تاکید قرار 
داد و ما نیز در این وزارتخانه این امر را در دستور کار خود قرار 
داده ایم. رئیس شورای هنر با تاکید براینکه زبان هنر گویاترین 
زبان برای پیوند میان جوامع مختلف است، افزود: صلح، آرامش و 
دوستی دستاورد هنر است و کشورمان در طول هزاره های مختلف 
پرچمدار صلح و آرامش بوده است و پیشانی این حرکت هنرمندان 
و مفاخر هنری خواهند بود. وی در بخش دیگری از سخنان خود به 
اصالت هنر خوشنویسی اشاره کرد و افزود: هنر خوشنویسی یکی 
از هنرهای اصیل ایرانی است که به جرأت می توان کشورمان را 
مهد اعتلای آن دانست و چراغ این هنر با وجود هنرمندان بزرگی 
چون استاد رسولی همچنان روشن است. گفتنی است، گالری 
گویا واقع در خیابان کریمخان زند تهران از ۱۷ تیر تا ۶ مردادماه 
۱۴۰۱ میزبان آثار خوشنویسی جلیل رسولی چهره ماندگار 

خوشنویسی است.


